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Käsittelimme Koulumäen koulun lakkautussuunnitelman ja keskustelimme siitä.  
Oppilailla oli erilaisia mielipiteitä, joten ihan kaikkien hyväksymää yhteistä lausuntoa oli 
vaikea sen pohjalta muotoilla. 
 
Keskustelussa nousivat esille Koulumäen koulun hyvät puolet, oppilaiden mielipiteitä 
Koulumäen koulusta 

rauhallinen oppimisympäristö, pystyy keskittymään paremmin 
paljon opiskelutiloja, joita voidaan hyödyntää 
pienessä koulussa kiusataan vähemmän 
kaikki oppilaat tuntevat toisensa 
opettajat tuntevat kaikki oppilaat 
pysyvät luokat, ei siirtymisiä  eri oppiaineissa toiseen luokkaan  

• hyvät tilat erityisesti piha ja liikuntasali 
• opetus on hyvää silloin, kun on hiljaista 
• yhteistyö kotien kanssa toimii, vanhemmat voivat lähettää opettajille viestiä 
• helpompi pitää yhteyttä kodin ja koulun välillä 
• pieni koulu ja pieni ryhmä, pystyy opiskelemaan paremmin 

 
Huonoiksi puoliksi koettiin seuraavat asiat 

• koulumatka (bussi, metro) 
• pieni koulu, ei paljon kavereita 
• isossa koulussa voisi saada uusia kavereita 
• pienet ryhmät, olisi kivempaa, jos luokassa olisi enemmän kavereita 
• joskus on riitoja ja ne ovat ikäviä 

 
puheenjohtaja päätti kokouksen 10.35 
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